
Zápis 

 

Z 4. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA VARNSDORF,  

KTERÉ SE KONALO DNE 23. 03. 2023 OD 15:00 HODIN NA LIDOVÉ ZAHRADĚ 

________________________________________________________________ 
Počet členů ZM:      21   

 

Přítomni:  19 Beránek Pavel, Čapek Marian, Fábryová Dana, Hrabák Václav, Jára Václav 

MUDr., Klimeš Tomáš, Kolár Pavel Mgr., Křivohlavá Jaroslava Ing., Křížová 

Ladislava Mgr. Bc., Lanková Lenka, Musílek Martin PhDr., Nedvědová 

Renáta, Pifková Monika Ing., Solloch Roland ThMgr., Sucharda Jiří, Šimek 

Jan, Šišulák Jan Mgr., Švarc Martin, Togner Jan Mgr.  

  

Omluveni: 1 Moravec Václav Ing. (dostavil se v průběhu zasedání)   

 

Neomluveni:  1 Šusta Josef (dostavil se po zahájení zasedání)  

 

Zahájení 

Starosta Jan Šimek přivítal členy ZM a hosty na tomto zasedání ZM. Prohlásil, že zasedání 

bylo řádně vyhlášeno. Následně požádal zastupitele o elektronickou prezenci. Konstatoval, že 

je přítomno 19 z 21 členů ZM a je tedy usnášení schopné. Upozornil všechny přítomné, že ze 

zasedání je pořizován online video přenos včetně záznamu a požádal o dodržování zákona o 

ochraně osobních údajů a ztišení mobilních telefonů.  

 

Zápis z minulého zasedání ZM byl řádně ověřen, nebyly k němu vzneseny žádné připomínky 

a je tedy právoplatným dokumentem. Zápis je k dispozici u zapisovatelky jednání ZM. 

 

Starosta navrhl, aby ZM jako ověřovatele zápisu z dnešního jednání zvolilo: PhDr. Musílka, 

pana Beránka. 

Navržení souhlasí? Ano. 

O tomto nechal hlasovat: 19 pro. Návrh byl přijat. 

 

Dále navrhl, aby ZM zvolilo členy návrhové komise: Ing. Pifkovou, Mgr. Kolára, Mgr. 

Tognera (předseda).  

Navržení souhlasí? Ano. 

O tomto nechal hlasovat: 17 pro, 1 se zdržel, 1 nehlasoval. Návrh byl přijat.  

 

Jako zapisovatelku dnešního zasedání ZM určil pracovnici sekretariátu paní Šepsovou. 

 

Poté starosta předložil návrh programu:  

1. Převody majetku města 

1.01 Návrh prodej p. p. č. 4725/1 v k. ú. Varnsdorf  

1.02 Návrh prodej p. p. č. 7282/3 v k. ú. Varnsdorf  

1.03 Návrh prodej p. p. č. 34/17 v k. ú. Varnsdorf  

1.04 Návrh prodej části p. p. č. 3814/3 v k. ú. Varnsdorf  

1.05 Návrh prodej části p. p. č. 4605/2 v k. ú. Varnsdorf  

1.06 Návrh prodej části p. p. č. 790/1 v k. ú. Studánka u Rumburku  

1.07 Návrh prodej části p. p. č. 627 v k. ú. Studánka u Rumburku 

1.08 Návrh na nabytí části p. p. č. 5324/2 a p. p. č. 5324/6 v k. ú. Varnsdorf  

1.09 Návrh na směnu části p. p. č. 4787 a části p. p. č. 4789 za část p. p. č. 4791/1 v k. ú. 

Varnsdorf  
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1.10 Návrh na prodej p. p. č. 730 v k. ú. Varnsdorf 

1.11 Návrh na prodej p. p. č. 6781 v k. ú. Varnsdorf 

1.12 Návrh na prodej části p. p. č. 340/1 a části p. p. č. 344 v k. ú. Studánka u Rumburku 

1.13 Návrh na prodej p. p. č. 220/2 v k. ú. Studánka u Rumburku 

1.14 Návrh na zrušení usnesení 

1.15 Návrh na zrušení usnesení 

1.16 Návrh na uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti inženýrské sítě 

v důsledku realizace stavby Veřejné osvětlení – tř. 5. května ve Varnsdorfu 

1.17 Bezúplatné předání majetku k hospodaření příspěvkovým organizacím města 

1.18 Schválení nových zřizovacích listin, změna svěřeného majetku ve správě příspěvkových 

organizací ZŠ Náměstí Varnsdorf a ŠJ Náměstí Varnsdorf  

1.19 Návrh na nabytí části p. p. č. 5866/9 v k. ú. Varnsdorf  

1.20 Schválení uzavření Dodatku č. 3 k SoD na realizaci veřejné zakázky s názvem 

Rekonstrukce centra sociálních služeb a ubytovny č. p. 2470 ve Varnsdorfu 

2. Zprávy výborů ZM 

3. Různé   

3.01 OZV o regulaci hlučných činností a o stanovení výjimečných případů, kdy doba nočního 

klidu je vymezena dobou kratší 

3.02 Poskytnutí neinvestičních dotací pro rok 2023 v rámci Koncepce podpory sportu ve 

městě Varnsdorf  

3.03 Strategie cestovního ruchu města Varnsdorf na období let 2022-2027 

3.04 Stanovení odměny neuvolněným členům ZM 

3.05 Odvolání velitele Městské policie Varnsdorf 

3.06 Zajištění neodkladné přednemocniční zdravotní péče na území Šluknovského výběžku 

4. Finanční záležitosti    

5. Návrhy, dotazy, připomínky a podněty obyvatel města  

6. Návrhy, dotazy, připomínky a podněty členů ZM 

7. Zpráva o činnosti RM a o kontrole plnění usnesení ZM 

8. Závěr  

 

Má někdo z členů ZM námitky proti programu nebo návrhy na jeho změnu? Ne. 

 

O návrhu programu nechal starosta hlasovat: 19 pro. Program byl schválen.  

 

 

1. Převody majetku města 

 

Předkládá Ing. Jaroslav Beránek, vedoucí OSMI. Materiál je nedílnou součástí zápisu. 

 

1.01 Návrh prodej p. p. č. 4725/1 v k. ú. Varnsdorf  

 

Diskuse:  

MUDr. Jára: Mám dva syny, v budoucnu zde chceme postavit dům o dvou bytových 

jednotkách.  

 

Pí Lanková: Neměl někdo o tento pozemek zájem v minulosti? Pokud ano, z jakého důvodu 

se to neprodalo.  

 

Ing. Beránek: Zájem měla Prádelna, nakonec z prodeje sešlo kvůli podmáčení pozemku.  
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Na zasedání se dostavil J. Šusta v 15:15 hod., přítomno je 20 zastupitelů.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo prodat p. p. č. 4725/1 – trvalý travní porost o výměře 2.912 m2 

v k. ú. Varnsdorf manželům V. a J. J. za kupní cenu 1.019.200 Kč splatnou do 15 dnů od 

podpisu kupní smlouvy a za podmínky zřízení věcného předkupního práva města Varnsdorf 

k převáděnému pozemku za cenu 1.019.200 Kč do doby kolaudace objektu dle ÚP Varnsdorf 

na tomto pozemku. Náklady spojené s převodem nemovitosti uhradí kupující.   

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro, 1 se zdržel. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 21/2023 

 

 

1.02 Návrh prodej p. p. č. 7282/3 v k. ú. Varnsdorf  

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo prodat p. p. č. 7282/3 – zahradu o výměře 68 m2 v k. ú. 

Varnsdorf manželům R. a S. S. za kupní cenu 20.400 Kč splatnou do 15 dnů od podpisu kupní 

smlouvy. Náklady spojené s převodem nemovitosti uhradí kupující.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 20 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 22/2023 

 

 

1.03 Návrh prodej p. p. č. 34/17 v k. ú. Varnsdorf  

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo prodat p. p. č. 34/17 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře 

23 m2 v k. ú. Varnsdorf paní L. Š. za kupní cenu 6.900 Kč splatnou do 15 dnů od podpisu 

kupní smlouvy. Náklady spojené s převodem nemovitostí uhradí kupující.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro, 1 nehlasoval. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 23/2023 

 

 

1.04 Návrh prodej části p. p. č. 3814/3 v k. ú. Varnsdorf  

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.  

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo prodat část p. p. č. 3814/3 – trvalý travní porost o výměře 

2.526 m2 v k. ú. Varnsdorf (dle geometrického plánu č. 6874-98/2023 část označena jako p. p. 

č. 3814/62) společnosti Severočeská vodárenská společnost a. s. se sídlem Přítkovská 1689, 

Teplice, IČ 49099469, zastoupené členem představenstva panem Ing. Bronislavem Špičákem 

za kupní cenu 757.800 Kč splatnou do 15 dnů od podpisu kupní smlouvy. Náklady spojené 

s převodem nemovitostí uhradí kupující.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 20 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 24/2023 
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1.05 Návrh prodej části p. p. č. 4605/2 v k. ú. Varnsdorf  

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo prodat část p. p. č. 4605/2 – trvalý travní porost o výměře 

1.410 m2 v k. ú. Varnsdorf (dle geometrického plánu č. 6858-50/2023 část označena jako p. p. 

č. 4605/2) manželům J. a M. G. za kupní cenu 423.000 Kč splatnou do 15 dnů od podpisu 

kupní smlouvy a za podmínky zřízení věcného předkupního práva města Varnsdorf 

k převáděnému pozemku za cenu 423.000 Kč do doby kolaudace nízkopodlažního objektu na 

tomto pozemku. Náklady spojené s převodem nemovitosti uhradí kupující.   

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 20 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 25/2023 

 

 

1.06 Návrh prodej části p. p. č. 790/1 v k. ú. Studánka u Rumburku  

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo prodat část p. p. č. 790/1 – trvalý travní porost o výměře 

1.215 m2 v k. ú. Studánka u Rumburku (dle geometrického plánu č. 704-386/2023 část 

označena jako p. p. č. 790/4) manželům P. a J. T. za kupní cenu 364.500 Kč splatnou do 15 

dnů od podpisu kupní smlouvy a za podmínky zřízení věcného předkupního práva města 

Varnsdorf k převáděnému pozemku za cenu 364.500 Kč do doby kolaudace nízkopodlažního 

objektu na tomto pozemku. Náklady spojené s převodem nemovitosti uhradí kupující.   

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro, 1 nehlasoval. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 26/2023 

 

 

1.07 Návrh prodej části p. p. č. 627 v k. ú. Studánka u Rumburku 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo prodat část p. p. č. 627 – ostatní plocha, jiná plocha o výměře 

53 m2 v k. ú. Studánka u Rumburku (dle geometrického plánu č. 705-395/2023 část označena 

jako p. p. č. 627/2) manželům J. a J. H. za kupní cenu 15.900 Kč splatnou do 15 dnů od 

podpisu kupní smlouvy. Náklady spojené s převodem nemovitosti uhradí kupující.   

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro, 1 proti. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 27/2023 

 

 

1.08 Návrh na nabytí části p. p. č. 5324/2 a p. p. č. 5324/6 v k. ú. Varnsdorf  

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 
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Zastupitelstvo města rozhodlo nabýt do vlastnictví část p. p. č. 5324/2 - zahradu o výměře 

90 m2 (dle geometrického plánu č. 6737-1372/2022 část označena jako p. p. č. 5324/9) a p. p. 

č. 5324/6 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře 26 m2 v k. ú. Varnsdorf od pana O. T. a paní 

M. A. za kupní cenu 34.800 Kč splatnou do 15 dnů od podpisu kupní smlouvy. Náklady 

spojené s převodem nemovitosti uhradí kupující.   

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro, 1 se zdržel. Usnesení bylo 

přijato. Paní Lanková později označila své hlasování za zmatečné, proto starosta znovu 

vyhlásil diskusi a nové hlasování.  

 

 

1.09 Návrh na směnu části p. p. č. 4787 a části p. p. č. 4789 za část p. p. č. 4791/1 v k. ú. 

Varnsdorf  

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo směnit část p. p. č. 4787 – trvalý travní porost o výměře 61 m2 

a část p. p. č. 4789 – zahrada o výměře 2 m2 v k. ú. Varnsdorf (dle GP č. 6739-1374/2022 část 

označena jako p. p. č. 4787/8), které jsou ve vlastnictví města Varnsdorf za část p. p. č. 

4791/1 – trvalý travní porost o výměře 63 m2 v k. ú. Varnsdorf (dle GP č. 6739-1374/2022 

část označena jako p. p. č. 4791/4), který je ve vlastnictví pana P. B. Náklady spojené 

s převodem nemovitosti uhradí pan B.   

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 20 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 29/2023 

 

 

1.10 Návrh na prodej p. p. č. 730 v k. ú. Varnsdorf 

 

Diskuse:  

Pí Hejná: Žádáme o přehodnocení stanoviska a prodej pozemku (viz Příloha č. 1). 

 

P. Sucharda: Děkuji za krizové řízení i za PČR, že jste nám zde umožnili umístění zázemí. 

Ale nikdy jsme nemluvili o prodeji pozemku. Za budovou máte parkoviště. My jako město 

nejsme povinni budovat parkovací místa pro soukromníky.  

 

Pí Lanková: Děkuji panu Suchardovi, že to ještě ucelil. Jaké má město záměry s pozemkem? 

Zajímá mě dobrý důvod, proč si město tento pozemek nechává, proč to nechceme prodat? 

 

P. Sucharda: Důvod je jasný, jedná se o komunikaci. Nyní žádný záměr nemáme, ale to není 

důvod to prodat.  

 

Starosta: Jedná se o pozemek na hranicích, ztratili bychom nad ním kontrolu.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrhy usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo neprodat p. p. č. 730 v k. ú. Varnsdorf. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro, 1 proti. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 30/2023 

 

nebo 
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Zastupitelstvo města rozhodlo zveřejnit záměr prodat p. p. č. 730 v k. ú. Varnsdorf. 

O tomto návrhu usnesení se nehlasovalo. 

 

Pí Lanková: Technická poznámka - omlouvám se, ale v bodu 1.08 jsem hlasovala zmatečně, 

neodsouhlasila bych to.  

 

Starosta: Otvírám tedy znovu bod 1.08 a vyhlašuji diskusi. 

 

Pí Lanková: Jaký je důvod to koupit? 

 

Ing. Beránek: Na tomto pozemku je příjezd pro oba rodinné domy, vyřeší se tím 

majetkoprávní vztah a bude to dle stávajícího užívání.  

 

Pí Lanková: Ta cesta nevede nikam, proč by to mělo město kupovat? Je tam nějaký budoucí 

záměr? Nebudou to blokovat? 

 

Ing. Beránek: Pan Musílek je majitelem zadního pozemku. My řešíme, že nám majitelé nabízí 

pozemek, hlavní důvod je narovnání majetkoprávních vztahů. Kdyby bylo důvodem to 

blokovat, tak by to městu nenabízeli.  

 

P. Sucharda: Navrhuji takové dotazy dávat s předstihem. 

 

Po vyzvání předložila návrhová komise znovu návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo nabýt do vlastnictví část p. p. č. 5324/2 - zahradu o výměře 

90 m2 (dle geometrického plánu č. 6737-1372/2022 část označena jako p. p. č. 5324/9) a p. p. 

č. 5324/6 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře 26 m2 v k. ú. Varnsdorf od pana O. T. a paní 

M. A. za kupní cenu 34.800 Kč splatnou do 15 dnů od podpisu kupní smlouvy. Náklady 

spojené s převodem nemovitosti uhradí kupující.   

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 17 pro, 1 proti, 2 se zdrželi. 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 28/2023 

 

 

1.11 Návrh na prodej p. p. č. 6781 v k. ú. Varnsdorf 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrhy usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo neprodat p. p. č. 6781 v k. ú. Varnsdorf. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 18 pro, 1 se zdržel, 1 nehlasoval. 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 31/2023 

 

nebo 

 

Zastupitelstvo města rozhodlo zveřejnit záměr prodat p. p. č. 6781 v k. ú. Varnsdorf. 

O tomto návrhu usnesení se nehlasovalo.  
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1.12 Návrh na prodej části p. p. č. 340/1 a části p. p. č. 344 v k. ú. Studánka u Rumburku 

 

Diskuse:  

Pí Urbanová: Od roku 2017 žijeme na Studánce v nemovitosti, která sousedí s pozemkem, 

který chceme koupit. Naším sousedem je pan Beran, který pozemky využíval k zemědělské 

činnosti. Navrhl, abychom pozemky společně zakoupili. My jsme svou část dohody dodrželi. 

S velkými náklady jsme opravili oplocení. Pan Beran nás opakovaně vyzýval, abychom 

postupovali společně. Loni v létě pan Beran inicioval žádost. Ale pak žádost stáhnul. Jsme 

v neustálé nejistotě. Pan Beránek nám řekl, že se to musí řešit s okolními vlastníky, těmi je 

město. Zjistili jsme, že pan Beran není vlastníkem nemovitostí, ale jeho bratr. Nakonec jsme 

se dozvěděli, že zájem nemá. Proto jsem tu dnes, abych vám vysvětlila, že pás, o který 

žádáme, nám umožní zbudovat zpevněnou cestu na náš pozemek. Když jsme investovali do 

drahého oplocení, rozhodli jsme se, že s ním už nechceme hýbat. Děkuji vám za zvážení.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrhy usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo neprodat p. p. č. 340/1 a p. p. č. 344 v k. ú. Studánka u 

Rumburku. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 11 pro, 6 se zdrželo, 3 nehlasovali. 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 32/2023 

 

nebo 

 

Zastupitelstvo města rozhodlo zveřejnit záměr prodat část p. p. č. 340/1 a část p. p. č. 344 v k. 

ú. Studánka u Rumburku. 

O tomto návrhu usnesení se nehlasovalo. 

 

 

1.13 Návrh na prodej p. p. č. 220/2 v k. ú. Studánka u Rumburku 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrhy usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo neprodat p. p. č. 220/2 v k. ú. Studánka u Rumburku. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro, 1 se zdržel. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 33/2023 

 

nebo 

 

Zastupitelstvo města rozhodlo zveřejnit záměr prodat p. p. č. 220/2 v k. ú. Studánka u 

Rumburku. 

O tomto návrhu usnesení se nehlasovalo. 

 

 

Na zasedání se dostavil Ing. Moravec v 15:45 hod., přítomno je 21 zastupitelů.  

 

 

Starosta: Je 16:00 hod., a proto přistoupíme k bodu 3.06.  
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3.06 Zajištění neodkladné přednemocniční zdravotní péče na území Šluknovského 

výběžku 

Předkládá Jiří Sucharda, místostarosta. Materiál je nedílnou součástí zápisu. 

Místostarosta vyzval zástupce Ústeckého kraje k prezentaci (Ing. Radim Laibl radní (oblast 

zdravotnictví), Ing. Petr Severa, vedoucí odboru zdravotnictví, Mgr. Bc. Petr Bureš, 

MBA, ředitel Zdravotnické záchranné služby Ústeckého kraje, krajské příspěvkové 

organizace, a další zástupci ZZS a ÚK). 

 

Mgr. Bc. Petr Bureš, MBA: Představil prezentaci (Příloha č. 2 – na žádost ÚK není 

zveřejněna). Plán plošného pokrytí dodržujeme. Zřizovatel je ÚK. Není potřeba mít 

výjezdovou základnu ve Varnsdorfu. Nechci se pouštět do diskuse, co znamená 20 minut 

dojezdová vzdálenost. Průměrný čas je 9 min. Pokud se zřizovatel rozhodne zřídit záchranku 

ve Varnsdorfu, stálo by to nemalé finanční prostředky a samozřejmě zabezpečení personálu. 

Na jednu posádku je potřeba 5 řidičů a 5 záchranářů. Varnsdorf není jediné město, které si 

přeje mít záchranku. Je jich mnoho a jejich časy jsou mnohem horší. Plán plošného pokrytí se 

musí min 1x za 2 roky aktualizovat, předkládá se bezpečností radě. Můžeme mluvit o 

minutách, ale zákon dodržujeme. Žijeme v zemi, kde se zákony dodržují. Ať už je to pan 

Sucharda, který za záchranku bojuje, MUDr. Jára, který nám pomáhá, i další. Pokud zkrátíme 

pro vás dojezdový čas, pro majoritní část ho prodloužíme. Vadilo nám, že jste na plakátech 

použili přeškrtnuté logo záchranky.  

  

Ing. Petr Severa: Problém, který řešíme v celém Šluknovském výběžku je fungování 

nemocnic. Reagovali jsme posílením ZZS na situaci v rumburské nemocnici. Přesun posádky 

z Rumburku do Varnsdorfu situaci neřeší. Dokud nebude plně funkční nemocnice 

v Rumburku, dojezdové časy se nezlepší.  

 

Diskuse:  

P. Vodička: Omlouvám se za škrtnuté logo záchranky. Jaký efekt má dostupnost do výběžku 

posádky v České Kamenici?  

 

Ing. Petr Severa: Jde o zkrácení doby, po kterou sanitka chybí. 

 

Mgr. Bc. Petr Bureš, MBA: Celý čas se prodloužil, jezdí se do Děčína, do Ústí, také se zvedl 

počet výjezdů.  

 

P. Vodička: Zřízení denní posádky – je taková varianta možná?  

 

Ing. Petr Severa: Odvisí to od personálu.  

 

MUDr. Jára: Jsem rád, že jste přijeli. Chválím záchranku, že za dané situace, dělají pro lidi 

maximum. My jsme v nemocnici nikdy pacienta neodmítli. Zakopaný pes je v předání 

pacienta na další pracoviště. V důsledku nemožnosti přijmout pacienta v kteroukoli dobu 

v rumburské nemocnici vznikla špatná situace. Pohnutky občanů Varnsdorfu vznikly z těchto 

důvodů.  

 

Mgr. Kolár: Celý problém směřuje k tomu, že se to zlepší, až bude rumburská nemocnice 

přijímat pacienty. Kdy to bude? 

 

Ing. Petr Severa: Nemám tuto informaci. Závisí to od rekonstrukce, ale i od nabírání 

lékařského personálu, kterého je nedostatek.   
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P. Vodička: Máte analýzy, jaké jsou dojezdy z ostatních měst v porovnání s Varnsdorfem? 

Mgr. Bc. Petr Bureš, MBA: Za rok 2022 jsou nejhorší Libochovice, pak Štětí.  

 

P. Vodička: Máte analýzu dojezdů pacientů, které naberou sanitky do nemocnic? 

 

Mgr. Bc. Petr Bureš, MBA: Máte asi na mysli celkový reakční čas. Je to 60, i 90 minut.  

 

P. Šatník: Jako občané máme informaci, že oprava nemocnice bude trvat dva roky, možná 

déle, než se ještě sežene personál. Co kdyby přidal kraj jednu sanitku do doby, než bude 

rekonstrukce? Trvá hodinu, než se někam dostanete. Slyšel jsem, že dnes nepřijede hejtman, 

protože z toho nechce dělat politiku. Nesouhlasím, měl by tu být a měl by to řešit. Z našeho 

regionu odcházela spousta lidí za prací, pak se to stabilizovalo. Část mladých už se vrací, což 

je dobře. Ale starší budou odcházet, pokud tu nebude kvalitní zdravotní péče. 11 mil. Kč, 

které jste spočítali, že by to stálo, se odrazí. V našem městě se všichni aktéři shodují na tom, 

že udělají spoustu věcí, aby pomohli. Když se zavřeli učňáky, je třeba hledat jinou cestu. 

Chceme to aktivně řešit. Zastupitelé nebo občané mohou oslovovat politiky. Připravíme 

stanici, detašované pracoviště. Vím, že až bude fungovat rumburská nemocnice, zlepší se to. 

Ale je potřeba to řešit teď.  

 

Mgr. Bc. Milan Rychtařík, zastupitel ÚK: Odmítám, že se hejtman odmítl zúčastnit. Jsem zde 

já a kolega radní. Mám pocit, že jste nechtěl poslouchat. Několikrát dnes zaznělo, že to není 

záležitost finančních prostředků, ale je to záležitost personální.  

 

Ing. Radim Laibl, radní: Domluvili jsme se na začátku, že budeme mluvit co nejméně, protože 

politikům se nevěří. Stipendijní program jsme vyhlásili, ale nepřihlásil se do něj nikdo. 

Diskutovali jsme o tom se studenty. Rozpočet kraje je dostatečný a našlo by se 15 mil. pro 

Varnsdorf. Ale musíme řešit místa, která jsou horší než Varnsdorf, aby na tom byla aspoň 

stejně. Mluvil jsem s panem Vodičkou a jeho aktivity si vážím. Chválím, za co bojuje. Nevím, 

jestli hejtman o tomto jednání ví. Domluvili jsme se s vedením Varnsdorfu a přijeli s vámi 

diskutovat, abychom si nedopisovali. Jestli bude pracovní skupina, tak ať tam jsou i občané. 

Problematiku jsem řešil několikrát s panem Čapkem na zastupitelstvu, s vedením města 

Varnsdorf, a je mi jedno, kdo ho politicky řídí. Rekonstrukce rumburské nemocnice se 

protahuje, protože kvůli krizi na Ukrajině obrovsky stouply náklady. Nyní se dokončuje 

rekonstrukce nemocnice v Děčíně. První etapa bude vybudování urgentního příjmu, v červnu 

2024 by mohla dopadnout dotace z IROPu. Do krajské zdravotní se investovalo v loňském 

roce 880 mil. Kč. Věřím, že za dva tři roky tento problém řešit nebudeme.  

 

MUDr. Jára: Za zdravotnické zařízení mohu slíbit, že do krátké doby jsme schopni na 

poliklinice vyčlenit prostory. Chci tím přispět k té vaší snaze. Pokud by tu byla jedna sanita 

na víc, možná by došlo ke zlepšení. Dva tři roky je dlouhá doba. Vždy se budeme snažit 

pomoct.  

 

Ing. Petr Severa: Děkuji za tuto nabídku. Kraj nemá problém dát sanitu, vy dáte prostory, ale 

nemáme personál. Snažíme se ho sehnat i náborovými příspěvky, stipendii, zvýšením platů.  

 

Pí Lanková: Říkáte, že peníze nejsou problém. Není to navýšení málo? Každá práce potřebuje 

motivaci. Není problém ve výši platu záchranářů? Měli by motivaci.  

 

Mgr. Bc. Petr Bureš, MBA: Záchranář musí mít vystudovanou vysokou školu a rok praxe 

v nemocnici. Přicházíme s návrhem změny zákona, aby nebyla ta povinná praxe. Taková je 

realita. Děkuji za vystoupení veřejnosti, bylo emotivní, ale na konci zaznělo i poděkování. 
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Zvu je k nám do Ústí. Nikdy jsem se panu Vodičkovi nevysmíval. Jsme připraveni jednat, 

samozřejmě racionálně.  

 

Starosta: Jedna z cest je navýšit počet vozů, další posílit rumburskou nemocnici, další je 

služba FIRST responder. Můžete nám k tomu říct víc? 

 

Mgr. Bc. Petr Bureš, MBA: Projekt AED - náš systém poskytování této služby ve Varnsdorfu 

je na vysoké úrovni, jedná se o spolupráci s MP i s hasiči. Jsme povinni proškolovat členy 

IZS. Existuje program, který posílá informaci dobrovolníkům. Nechceme jít do rizika, 

abychom vyhověli každému, kdo by se do systému přihlásil. Chceme, aby to bylo na úrovni. 

Ale ano, přemýšlíme o možnosti tohoto programu.  

 

Pí Havránková: Děkuji, že jste přijeli, je to projev toho, že se chcete dohodnout. Jako občané 

to vidíme jinak, žije nás tu 15 tis., platíme pojištění jako ostatní jinde, a nemáme ani 

nemocnici. Nevíme, kdy budou lůžka. Nemáme jako občané záruky, kdy se to zlepší. Chtěla 

bych, abychom našli společnou strategii. Nabízíme vám pomoc. Vůle z kraje je, jednoduché 

to není, ale je důležité, že je politická vůle. Jsou z řad záchranářů výtky? Uvítali by také další 

posádku?  

 

Mgr. Bc. Petr Bureš, MBA: ZZS je povinna plnit úkoly, které jí dává zákon a zřizovatel. 

Děkuji za váš lidský přístup. Viděl jsem zde kolegyni záchranářku odsud. Nevím, jestli se 

chce vyjádřit. Každému záchranáři by se líbilo, kdyby měl posilu. Lidé na dispečinku nevědí, 

co dělat dřív.  

 

Ing. Petr Severa: Dostupnost zdravotní péče je na pojišťovnách. Kraj má povinnost jen 

k záchranné službě, přesto se snažíme i jinde.   

 

Pí Havránková: Děkuji záchranářům, ale pokud jsou vystresovaní, projeví se to na jejich 

práci. Když je odpověď, že si splňujete povinnost, je z toho cítit zoufalství. Realita je jiná.  

 

Mgr. Bc. Petr Bureš, MBA: Netvrdil bych, že jsou vystresovaní. Jsou unavení, ale jsou to 

profesionálové a svou práci dělají, jak mají.  

 

Pí Hozáková: Na záchrance pracuji 22 let, je velký nárůst případů, ale nemyslíme si, že 

pomůže postavit další záchranku. Řešení je funkční nemocnice v Rumburku. Krátí se tím 

dojezdy. Naše práce je náročná. Přivedl mě sem dnes ten plakát se škrtnutým logem 

záchranky. Nechci, aby mi v mém volném čase, kdy mám odpočívat, chodily zprávy od mých 

známých, co říkám na tohle a na tamto. Mám ráda svou práci, neztěžujte nám to.  

 

Starosta: Před měsícem jsem byl hospitalizovaný v rumburské nemocnici a musím poděkovat 

všem, všichni byli skvělí.  

 

Ing. Petr Severa: Rumburská nemocnice je pod krajskou nemocnicí, to je záměr. Ředitel se 

snaží získávat nové lékaře. Kapacity nemocnice jsou využívány pro plánované zákroky, po 

dobu rekonstrukce nemocnice Děčín. Otvírají se ambulance. Snažíme se oživit nemocnici tak, 

aby fungovala, ale kdy to bude nemohu slíbit.  

 

Starosta: Děkuji za to, že jste přijeli a my všichni nyní máme naději. Smysluplné podněty 

s vámi budeme sdílet.  

 

(Projednáno bez hlasování o návrhu usnesení) 
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Starosta vyhlásil v 17:30 přestávku, zasedání pokračuje v 17:45 hod. 

 

 

Starosta vyhlásil diskusi občanů, do diskuse se nikdo nepřihlásil, proto pokračujeme bodem 

1.14, který předkládá Ing. Beránek. 

 

 

1.14 Návrh na zrušení usnesení 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo zrušit usnesení č. 39/2022 ze dne 26. 05. 2022. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 18 pro, 3 nehlasovali. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 34/2023 

 

 

1.15 Návrh na zrušení usnesení 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo zrušit usnesení č. 134/2021 ze dne 23. 09. 2021. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 18 pro, 3 nehlasovali. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 35/2023 

 

 

1.16 Návrh na uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti inženýrské sítě 

v důsledku realizace stavby Veřejné osvětlení – tř. 5. května ve Varnsdorfu 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo uzavřít smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti 

inženýrské sítě spočívající v právu strpět zřízení, provozování, udržování a provádění úprav 

zařízení: „Veřejné osvětlení – tř. 5. května ve Varnsdorfu“, včetně jeho součástí, příslušenství, 

opěrných a vytyčovacích bodů, jakož i strpět vstup a vjezd v souvislosti se zřízením, 

provozováním, udržováním a prováděním úprav zařízení, a to dle geometrického plánu, který 

vymezí územní rozsah služebnosti, a který bude nedílnou součástí vlastní smlouvy mezi 

městem Varnsdorf jako oprávněným a Povodím Ohře s. p. jako povinným. Služebnost se 

zřizuje úplatně za jednorázovou úhradu ve výši 800 Kč, k této částce bude připočtena DPH ve 

výši dle příslušného právního předpisu. Jednorázová úplata bude splatná nejpozději do 30 dnů 

od data vystavení daňového dokladu. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 20 pro, 1 nehlasoval. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 36/2023 
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1.17 Bezúplatné předání majetku k hospodaření příspěvkovým organizacím města 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo schválit bezúplatné předání majetku k hospodaření uvedeným 

příspěvkovým organizacím města dle předloženého návrhu. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 20 pro, 1 nehlasoval. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 37/2023 

 

 

1.18 Schválení nových zřizovacích listin, změna svěřeného majetku ve správě 

příspěvkových organizací ZŠ Náměstí Varnsdorf a ŠJ Náměstí Varnsdorf  

 

Diskuse:  

P. Čapek: Technická - zaznělo zde odbor školství, město nemá tento odbor. 

 

Ing. Beránek: Máme oddělení školství. 

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrhy usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo schválit zřizovací listinu příspěvkové organizace Základní 

škola Varnsdorf, náměstí E. Beneše 469, IČO 70698171, kterou se nahrazuje zřizovací listina 

ze dne 29. 10. 2002 včetně všech změn, s účinností ke dni 01. 07. 2023. 

Usnesení č. 38/2023/1 

 

a dále 

 

Zastupitelstvo města rozhodlo schválit zřizovací listinu příspěvkové organizace Školní jídelna 

Varnsdorf, Nám. E. Beneše 2926, IČO 70698139, kterou se nahrazuje zřizovací listina ze dne 

29. 10. 2002 včetně všech změn, s účinností ke dni 01. 07. 2023. 

O předložených návrzích usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro, 1 se zdržel, 1 nehlasoval. 

Usnesení byla přijata. 

Usnesení č. 38/2023/2 

 

 

1.19 Návrh na nabytí části p. p. č. 5866/9 v k. ú. Varnsdorf  

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo nabýt do vlastnictví část p. p. č. 5866/9 – orná půda o výměře 

128 m2 (dle geometrického plánu č. 6940-471/2023 část označena jako p. p. č. 5866/14) v k. 

ú. Varnsdorf od pana J. N. za kupní cenu 38.400 Kč splatnou do 15 dnů od podpisu kupní 

smlouvy. Náklady spojené s převodem nemovitosti uhradí kupující.   

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 20 pro, 1nehlasoval. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 39/2023 
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1.20 Schválení uzavření Dodatku č. 3 k SoD na realizaci veřejné zakázky s názvem 

Rekonstrukce centra sociálních služeb a ubytovny č. p. 2470 ve Varnsdorfu 

 

Diskuse:  

P. Dostál: Jde o významnou částku, proto chceme vysvětlit, jak jsme se do této situace dostali. 

Museli jsme udělat šapitó nad opravovanou střechou. Spousta detailů v projektu byla špatně, 

museli jsme čekat, až dorazí architekt z Prahy. Profese se zdržely, je mnoho víceprací, nelze 

cenu dodržet. Je tu se mnou i stavbyvedoucí pan Kopecký, můžete se ptát. 

 

Pí Lanková: Bod 3 – kdo dělá rozpočet na stavbu? 

 

Ing. Beránek: Rozpočet stavby dělá projekční kancelář, byl dělaný jako slepý.  

 

Pí Lanková: Je to asi na hlavu projektanta. S dodatkem 3 asi problém nemám. Dodatek 4 – 

jsem člen komise pro hodnocení nabídek, dotazovali jsme se TERMI, zda si stojí za cenou, 

která byla nízká. Když se podívám na ostatní nabídky, řekla bych, že řešíme propast, která 

byla mezi první a poslední nabídkou. Cena díla obsahuje předpokládaný nárůst cen, ve 

smlouvě je to napsané. Rezerva tam pokaždé musí být. Dodatek 4 nepodpořím.  

 

Mgr. Bc. Křížová: Přikláním se k názoru paní Lankové.   

 

P. Dostál: Opravdu jsme nepředpokládali, že bude válka na Ukrajině a že bude 20% nárůst 

cen ve stavebnictví.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrhy usnesení:  

Zastupitelstvo města rozhodlo uzavřít Dodatek č. 3 ke Smlouvě o dílo se společností TERMI 

s. r. o., Pohraniční stráže 2047, 407 47 Varnsdorf, IČO 25032640 na akci „Rekonstrukce 

centra sociálních služeb a ubytovny č. p. 2470 ve Varnsdorfu“, kterým se navyšuje cena díla o 

1.631.656,66 Kč bez DPH. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 21 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 40/2023 

 

a dále  

 

Zastupitelstvo města rozhodlo uzavřít Dodatek č. 4 ke Smlouvě o dílo se společností TERMI 

s. r. o., Pohraniční stráže 2047, 407 47 Varnsdorf, IČO 25032640 na akci „Rekonstrukce 

centra sociálních služeb a ubytovny č. p. 2470 ve Varnsdorfu“, kterým se vkládá inflační 

doložka za období od 01. 06. 2022 do 28. 02. 2023 do čl. 2 Fakturace v části VI. Platební 

podmínky. Navýšení bude účtováno indexy 20,7 % na materiály, 12,2 % pro práci a 15,1 % 

pro práci a materiál. Cena díla se navyšuje o 2.964.604,10 Kč bez DPH. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 4 pro, 5 proti, 7 se zdrželo, 5 

nehlasovalo. Usnesení nebylo přijato. 

 

P. Klimeš informoval, že hlasování bylo zmatečné, proto požádal o nové hlasování. 

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města rozhodlo uzavřít Dodatek č. 4 ke Smlouvě o dílo se společností TERMI 

s. r. o., Pohraniční stráže 2047, 407 47 Varnsdorf, IČO 25032640 na akci „Rekonstrukce 

centra sociálních služeb a ubytovny č. p. 2470 ve Varnsdorfu“, kterým se vkládá inflační 

doložka za období od 01. 06. 2022 do 28. 02. 2023 do čl. 2 Fakturace v části VI. Platební 
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podmínky. Navýšení bude účtováno indexy 20,7 % na materiály, 12,2 % pro práci a 15,1 % 

pro práci a materiál. Cena díla se navyšuje o 2.964.604,10 Kč bez DPH. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 4 pro, 5 proti, 10 se zdrželo, 2 

nehlasovali. Usnesení nebylo přijato. 

 

a dále 

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení (číslo dodatku bylo opraveno z 5 na 4, 

protože předchozí usnesení nebylo schváleno):  

Zastupitelstvo města rozhodlo uzavřít Dodatek č. 4 ke Smlouvě o dílo se společností TERMI 

s. r. o., Pohraniční stráže 2047, 407 47 Varnsdorf, IČO 25032640 na akci „Rekonstrukce 

centra sociálních služeb a ubytovny č. p. 2470 ve Varnsdorfu“, kterým se vkládá inflační 

doložka, kdy ode dne podepsání tohoto dodatku do čl. 2 Fakturace v části VI. Platební 

podmínky se bude ke každé položce v rozpočtu účtovat index inflačního navýšení. Index 20,7 

% na materiály, 12,2 % pro práci a 15,1 % pro práci a materiál. Cena díla se navyšuje o 

3.842.789,21 Kč bez DPH. 
O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 4 pro, 6 proti, 9 se zdrželo, 2 

nehlasovali. Usnesení nebylo přijato. 

 

 

 

2. Zprávy výborů ZM 

(Projednáno bez hlasování o návrhu usnesení) 

 

Pí Fábryová: viz příloha č. 3. 

 

 

 

3. Různé  

 

3.01 OZV o regulaci hlučných činností a o stanovení výjimečných případů, kdy doba 

nočního klidu je vymezena dobou kratší 

Předkládá Ing. Radek Kříž, tajemník. Materiál je nedílnou součástí zápisu. 

 

Diskuse:  

Pí Lanková: Kolik si asi za rok požádá lidí, že chce rachejtle? 

 

Ing. Kříž: Pokud to není v této vyhlášce, tak povolení není možné. 

 

Pí Lanková: Kolikrát vyjede MP k ohňostrojům? 

 

P. Špička: MP k tomu vyjíždí, ale je těžké určit lokalitu, než tam dorazíme, už tam nikdo není. 

Loni jsme vyjížděli asi ve 12 případech.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo vydat Obecně závaznou vyhlášku o regulaci hlučných činností 

a o stanovení výjimečných případů, kdy doba nočního klidu je vymezena dobou kratší 

v předloženém znění. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 20 pro, 1 nehlasoval. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 41/2023 
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3.02 Poskytnutí neinvestičních dotací pro rok 2023 v rámci Koncepce podpory sportu ve 

městě Varnsdorf  

Předkládá Mgr. Jan Šišulák, místostarosta. Materiál je nedílnou součástí zápisu. 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o poskytnutí neinvestičních dotací pro rok 2023 v rámci 

Koncepce podpory sportu ve městě Varnsdorf dle předloženého návrhu a schvaluje uzavření 

veřejnoprávních smluv. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 20 pro, 1 nehlasoval. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 42/2023 

 

 

Ze zasedání odešla Ing. Křivohlavá v 18:35 hod., přítomno je 20 zastupitelů. 

 

 

3.03 Strategie cestovního ruchu města Varnsdorf na období let 2022-2027 

Předkládá p. Marian Čapek, zastupitel. Materiál je nedílnou součástí zápisu. Doplnil, že je 

potřeba na strategii pracovat dál a je potřeba za město určit styčného důstojníka. 

 

Diskuse:  

Pí Lanková: Je to dobře zpracované.  

 

Ing. Pifková: Nevím, proč je v usnesení schválit, a ne vzít na vědomí?  

 

Tajemník: Zákon o obcích – zastupitelstvo schvaluje strategické dokumenty obce.  

 

P. Sucharda: Je to potřeba schválit, abychom mohli dále postupovat, je to povinná příloha 

k dotacím.  

 

Ing. Pifková: Schvaluji, tedy souhlasím. Takže už se třeba nebude schvalovat, že se bude 

opravovat Střelnice?  

 

P. Čapek: Je to metodický nástroj. O investici jako je třeba oprava Střelnice se bude 

rozhodovat samostatně.  

 

MUDr. Jára: Je to výhledová situace, pan Čapek už to shrnul.  

 

Starosta: Zúčastnil jsem se jednání komise, jdou do toho s vervou.  

 

Mgr. Bc. Křížová: Je na místě poděkovat. Zpracovávala to MAS Český sever, podílela se na 

tom i Ing. Hamplová a pan Zika.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo schválit Strategii cestovního ruchu města Varnsdorf na období 

let 2022-2027. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 19 pro, 1 se zdržel. Usnesení bylo 

přijato. 

Usnesení č. 43/2023 
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3.04 Stanovení odměny neuvolněným členům ZM 

Předkládá Ing. Radek Kříž, tajemník. Materiál je nedílnou součástí zápisu. 

 

Diskuse:  

P. Šatník: Pokud se můžou kumulovat funkce, je to dobře, protože někteří mají co říct. Ale jak 

to bude, když si toho někdo vezme víc a pak to nebude stíhat a nebude tam chodit?  

 

Tajemník: Návrh se týká pouze neuvolněných členů ZM. Pro ostatní členy máme jiné 

usnesení. Nezkoumá se jejich docházka, stejně jako se nezkoumá docházka na ZM.  

 

Pí Lanková: Členové komisí a výborů, kteří nejsou členy zastupitelstva jsou odměňováni 

v plné výši?  

 

Tajemník: Tyto částky se týkají pouze členů ZM, ostatní mají odměnu 200 Kč měsíčně, 

předsedové, pokud se nepletu, 300 Kč měsíčně. Bylo to schváleno už dříve.  

 

Pí Lanková: Je to nespravedlivé, odvádějí stejnou práci.  

 

Tajemník: Částka je věcí vás, vašeho návrhu, můžeme to probrat ve vedení města, je to otázka 

rozpočtu. Nyní schvalujeme odměnu pro členy zastupitelstva. 

 

Pí Fábryová: Lidé se do komisí hlásili, pak rada vybrala členy. Pokud někdo nechodí, může 

předseda navrhnout jeho odvolání.  

 

Mgr. Bc. Křížová: V usnesení není odměna za vítání občánků.  

 

Tajemník: V zákoně to není.  

 

Mgr. Kolár: Můžeme hlasovat o každém usnesení zvlášť.  

 

Tajemník: Usnesení mají návaznost.  

 

MUDr. Jára: Navrhuji nezapomenout na to zvýšení pro ostatní členy komisí a výborů. A 

souhlasím i s odměňováním za vítání občánků.  

 

Starosta: Práce v komisích, výborech, pracovních skupinách je dobrovolná. V každé je 

předseda a tajemník, a také gestor z řad zastupitelů. Pokud někdo nemá zájem o činnost a byl 

tam jen napsaný, tak se to může změnit.  

 

Ing. Pifková: Nerozumím větě ve čtvrtém usnesení.  

 

Tajemník: Odměnu lze navýšit maximálně o 2 tis. měsíčně, to je legislativní omezení, proto 

po konzultaci s vedením města bylo navrženo 400 Kč za obřad, po překročení částky 2 tis., to 

již nelze odměnit.  

 

Starosta: Dříve za to byla odměna 100 Kč, což je málo. Je tam potřeba příprava. Bývá i 

několik obřadů za den. Tato cesta se nám zdála nejrozumnější.   

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrhy usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo stanovit měsíční odměnu za výkon jednotlivých funkcí 

neuvolněných členů zastupitelstva takto: 
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člen zastupitelstva          2.588 Kč,      

člen výboru zastupitelstva, komise rady nebo zvl. orgánu   4.315 Kč,   

předseda výboru zastupitelstva nebo komise rady   5.178 Kč,   

člen rady                 10.354 Kč, 

místostarosta města                46.596 Kč. 

Usnesení č. 44/2023/1 

 

a dále  

 

Zastupitelstvo města v souladu s § 74 odst. 3 zákona o obcích stanoví, že při souběhu výkonu 

dvou či více funkcí se odměna neuvolněnému členu zastupitelstva, poskytne za výkon funkce, 

za níž podle rozhodnutí zastupitelstva náleží nejvyšší odměna. 

Usnesení č. 44/2023/2 

 

a dále  

 

Zastupitelstvo města v souladu s § 74 odst. 3 zákona o obcích stanoví, že v případě souběhu 

výkonu více funkcí bude neuvolněnému členu zastupitelstva obce poskytnuta odměna 

maximálně za tři různé funkce, tzn. za každou další funkci takto: 

člen výboru zastupitelstva, komise rady nebo zvl. orgánu      864 Kč,   

předseda výboru zastupitelstva nebo komise rady   1.295 Kč. 

Usnesení č. 44/2023/3 

 

a dále 

 

Zastupitelstvo města v souladu s § 74 odst. 1 zákona o obcích rozhodlo zvýšit odměnu až o    

2.000 Kč nad maximální výši odměny stanovenou za výkon jeho funkce neuvolněnému členu 

zastupitelstva obce, který je oprávněn k přijímání projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují 

do manželství, v částce 400 Kč za jeden obřad. 

Usnesení č. 44/2023/4 

 

a dále 

 

Zastupitelstvo města rozhodlo, že měsíční odměna za výkon funkce neuvolněného člena 

zastupitelstva se bude poskytovat ode dne 1. dubna 2023 a v případě náhradníka ode dne 

prvního zasedání zastupitelstva, jehož se zúčastnil. 

O předložených návrzích usnesení nechal starosta hlasovat: 17 pro, 2 se zdrželi, 1 nehlasoval. 

Usnesení byla přijata. 

Usnesení č. 44/2023/5 

 

 

3.05 Odvolání velitele Městské policie Varnsdorf 

Předkládá Jiří Sucharda, místostarosta. Materiál je nedílnou součástí zápisu. Doplnil, že druhé 

usnesení je nadbytečné, už to proběhlo v minulosti. V nejbližší době vyhlásím výběrové 

řízení.  

 

Diskuse:  

P. Čapek: Pane Suchardo, od ledna 2020 jste ředitelem MP, to vám trvalo tři roky, než jste 

přišel na to, že nefunguje a až nyní jste se odhodlal k tomu kroku odvolat velitele?  
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P. Sucharda: Snažili jsme se, i s Martinem Špičkou, dělat vše pro to, aby se MP někam 

posouvala. Něco se podařilo, něco ne. Nyní to vidím trochu jinak. Pokud bych to měl dělat 

dál, a chci to dělat, tak mám jinou představu o tom fungování.   

 

P. Hrabák: Chtěl bych, aby v usnesení byl přesný termín, kdy bude vyhlášeno výběrové řízení 

a do příštího ZM, abyste nám přednesl koncept fungování MP.  

 

P. Sucharda: Nechci dávat do usnesení termín, protože ještě zjišťuji nějaké věci. Absolvoval 

jsem školení. Udělám to neodkladně. S předložením konceptu, jak si to představuji, 

souhlasím. 

 

P. Hrabák: Jak s tím souvisí školení? Na školení nezjistíte, jak vybrat správného člověka. Co 

ještě jiného chcete zjišťovat? 

 

P. Sucharda: Jmenuje se to určený strážník a chci, abychom to měli v pořádku.  

 

Pí Fábryová: V usnesení je zrušit určení. Nebude tedy velitel a zůstane jako strážník?  

 

P. Sucharda: Ano. 

 

Pí Fábryová: Než bude nové výběrové řízení, bude velitelem kdo? 

 

P. Sucharda: Už od roku 2003 je Václav Žák určený strážník.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrhy usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo odvolat (zrušit určení) pana Martina Špičku z funkce velitele 

Městské policie Varnsdorf a to ke dni 31.03.2023. 

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 11 pro, 8 se zdrželo, 1 nehlasoval. 

Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 45/2023 

 

a dále 

 

Zastupitelstvo města rozhodlo pověřit strážníka pana Václava Žáka funkcí určený strážník a 

plněním některých úkolů při řízení obecní police ve znění ust. § 3 odst. 2 zákona č. 553/1991 

Sb., o obecní policii ve znění pozdějších změn a předpisů, s účinností od 01.04.2023. 

Toto usnesení je nadbytečné. 

 

 

3.06 Zajištění neodkladné přednemocniční zdravotní péče na území Šluknovského 

výběžku 

Předkládá Jan Šimek, starosta. Materiál je nedílnou součástí zápisu. 

(Projednáno bez hlasování o návrhu usnesení) 

 

 

 

4. Finanční záležitosti    

(Projednáno bez hlasování o návrhu usnesení) 
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5. Návrhy, dotazy, připomínky a podněty obyvatel města 

(Projednáno bez hlasování o návrhu usnesení) 

 

 

 

6. Návrhy, dotazy, připomínky a podněty členů ZM 

(Projednáno bez hlasování o návrhu usnesení) 

 

Mgr. Bc. Křížová: Pokud sem chceme dostat turisty, musíme mít uklizené město. Připojme se 

k akci Ukliďme Česko.  

 

Pí Lanková: Na minulém zasedání jsem nakousla problém v bývalé vyloučené lokalitě 

Kovářská, Žitavská. Kam se ten problém pohnul, jak to tam vypadá? Jestli už město učinilo 

tam nějaké kroky a také ohledně výběru nájemníků.  

 

P. Sucharda: V této lokalitě jsou čtyři panelové domy. Ve svodkách MP od poloviny prosince 

neevidujeme u 2762 žádná tísňová volání, u 2763 1 tísňové volání na opilého pána a u 2764 

evidujeme k dnešnímu dni 20 tísňových volání, z toho 14 nebo 15 od stejné osoby.  

 

Starosta: Pravděpodobně máte na mysli podněty od paní Segerberg. Mám k dispozici svodky 

MP, kde je 12 podnětů od jedné osoby. Nemám to k dispozici celé jako kolega. Zabývám se 

každým podnětem, panelák jsem navštívil osobně 4x v různých hodinách, mluvil jsem tam 

s obyvatelem domu, nebudu ho jmenovat. Bylo mi řečeno, že se tam žije dobře až na jednu 

osobu, která je velmi útočná, verbálně napadá. Na podněty odpovídám, přijal jsem je i na 

osobní návštěvu. Ta osoba mi volala v pondělí v půl 5 večer, já nejsem policista, ale starosta, 

proto jsem ji odkázal na policii, na městskou policii, na přestupkové řízení, podle toho, o co 

se jednalo. V paneláku jsem byl i včera, prošel jsem ho celý, narazil jsem na mladíka, který 

kouřil na chodbě, upozornil jsem ho, ať to nedělá. Nechci zlehčovat stěžující si, snažím se jim 

pomoct.  

 

P. Čapek: Vrátím se k inflační doložce s firmou TERMI. Sám jsem se zdržel hlasování. 

Žádám Beránka, aby jednali s firmou, aby nebyla ohrožena dotace.  

 

Starosta: Ano, souhlasím, je potřeba dosáhnout kompromis.  

 

P. Čapek: Uzavření zimního stadionu a plaveckého bazénu. Kdo to rozhodl a zdůvodnění 

proč?   

 

Ing. Beránek: Současná situace s úhradami za elektrickou energii je náročná, musíme se vejít 

do rozpočtu. Spotřeba zimáku je 200 tis. týdně, 650 tis. měsíčně za teplo. Nechali jsme 

dokončit soutěže, a po dohodě s hokejovým oddílem jsme ukončili sezonu k 12. březnu. Bude 

zde zase instalována víceúčelová plocha na letní sezonu. Energie hradí město, spravuje to 

REGIA, museli bychom to řešit rozpočtovými změnami. Ukončením v březnu jsme 

předcházeli vysokým finančním nákladům. Je otázka, zda bude bazén města fungovat přes 

prázdniny. OSMI navrhuje radě města opatření, rozhodnutí je na nich.  

 

Starosta: Přesvědčil jsem se, že každé rozhodnutí je dobré pro někoho a pro někoho zase 

špatné. Špatně byl zvolen i název článku, který vyvolal diskusi na FB.  

 

Mgr. Togner: TERMI – hlasoval jsem dnes proti, ale je potřeba kompromis, aby celou váhu 

nenesla firma.  
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MUDr. Jára: Firma nacenila požadavky slepého rozpočtu, nemohli předjímat chyby. Stavebně 

a technologicky muselo dojít k prodloužení stavby. Souhlasím s dalším jednáním s firmou.  

 

 

 

7. Zpráva o činnosti RM a o kontrole plnění usnesení ZM 

Předkládá starosta. Materiál je nedílnou součástí zápisu. 

 

V diskusi nebyly vzneseny připomínky.  

 

Po vyzvání předložila návrhová komise návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo vzít na vědomí zprávu starosty města o činnosti RM a o 

kontrole plnění usnesení ZM.  

O předloženém návrhu usnesení nechal starosta hlasovat: 20 pro. Usnesení bylo přijato. 

Usnesení č. 46/2023 

 

 

 

8. Závěr 

 

Další zasedání zastupitelstva města bude ve čtvrtek 25. května.  

 

Starosta ukončil zasedání zastupitelstva v 19:50 hod.   

 

 

 

 

 

 

JAN ŠIMEK      JIŘÍ SUCHARDA 

STAROSTA MĚSTA     MÍSTOSTAROSTA MĚSTA                                 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Pavel Beránek   PhDr. Martin Musílek 

 

 

 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 29. 03. 2023.    

 

 

 

 


